
Prepare to be captivated as a sizzling lineup of exceptional musicians 
takes the stage, igniting your senses with their incredible talent. 
Join us for an evening of pure magic, where talent, art, and friendship 
come together to create an unforgettable concert experience. Don't miss 
out on this extraordinary event!
We will be joined by: TRIO ORGANICO, Giuliano & Nedjelka DUO, Renato 
Martins & Pierre Gillet DUO, the One and Only MARIA HELENA, and 
Surprise GUESTS at the beautiful Théâtre Mercelis in Ixelles!
As usual and as always, we believe in giving and sharing. On this 
occasion, with the proceedings, we will be contributing to two great 
associations that take good care of those most in need in Brussels: 
Cuistots Solidaires and L'Olivier asbl.

__________

Préparez-vous à être captivés par une brochette de musiciens 
exceptionnels qui monteront sur scène et enflammeront vos sens grâce à 
leur incroyable talent. Rejoignez-nous pour une soirée de pure magie, où 
le talent, l'art et l'amitié s'unissent pour créer une expérience de concert 
inoubliable. Ne manquez pas cet événement extraordinaire !

Nous serons rejoints par : TRIO ORGANICO, Giuliano & Nedjelka DUO, 
Renato Martins- Pierre Gillet DUO, la seule et unique MARIA HELENA, et 
des invités surprises au magnifique Théâtre Mercelis à Ixelles !

Comme d'habitude et comme toujours, nous croyons au don et au 
partage. A cette occasion, avec les recettes de ESCALA, nous 
contribuerons à deux grandes associations qui travaillent sur le terrain à 
Bruxelles pour ceux qui en ont le plus besoin : Cuistots Solidaires et 
L'Olivier asbl.
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